
Institut Ve ejné Diskuse po ádal v era (18.11. ) konferenci na téma
Energetická bezpe nost . 

Vystupujícími byli mimo jiné i  Daniel Beneš a Bohuslav Sobotka

Premiér uvedl:
1. Stávající JE budou po „dosloužení“ nahrazeny“ v po adí EDU 5 první…..
2. ASEK se musí za ít realizovat a vláda od EZ o ekává intenzivní p ípravu EDU5 
3. Do doby spušt ní EDU 5 (cca 2035) udržení provozu stávajících blok  EDU
4. Vláda bude , jako akcioná EZ , ovliv ovat jeho investice tak, aby byl ASEK i  

NAPJE napln ny


